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Vragen van de leden Agema en De
Mos (beiden PVV) aan de ministers
van Volksgezondheid, Welzijn en
Sport en van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer
over het bericht dat asbest vaak
illegaal wordt verwijderd.
(Ingezonden 11 januari 2010)

1
Bent u bekend met de berichten
«Asbest vaak illegaal verwijderd» en
«Asbest: slopers en keurmerk
malafide»?1

2
Deelt u de mening dat door het op
grote schaal illegaal verwijderen,
vervoeren en opslaan van het uiterst
kankerverwekkende asbest er een
direct gevaar is voor de
volksgezondheid?

3
Deelt u de mening dat de verwerking
van asbest door de branche zelf en de
ondeugdelijke controle hierop door
de overheid mensenlevens kan
kosten?

4
Is het waar dat de overheid uit
kostenoverwegingen afstand houdt
en «hoopt» op een betrouwbare
branche?

5
Welke acties gaat u ondernemen
tegen de verre van onafhankelijke
certificerende instellingen die
omstreden keurmerken verstrekken

en waarvan de controle een wassen
neus is?

6
Hoe verantwoordt u het gebrek aan
actie sinds het uitkomen van het
rapport afgelopen zomer?

7
Deelt u de mening dat het rapport
«Naleving asbestregels» per direct
openbaar gemaakt moet worden?

8
Wanneer beantwoordt u de
Kamervragen, van 27 november 2009,
over de veroordeling van het
Amsterdamse stadsdeel Noord inzake
asbest?

1 Trouw, 8 januari 2010.
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